
Sikrin  av Friområdetí Moldekleivmarka Borettsla .

Vi i Moldekleivmarka Vel ønsker å sikre deler av friområdet slik vi har merket på kartet vedlagt.

Dette området virker som en stor hengemyr med mange dype myrhull. På bildene vedlagt ser dere

stokker opp mot 3 meter som forsvinner ned i bakken. Vi er direkte bekymret for at barn kan sige

gjennom, og mener at det er nødvendig med gjerde så snart som mulig.

Vi regner med at dette er noe dere også ønsker å ta tak i. Moldekleivmarka Vel er vil/ig til å legge ut

for utgifter til gjerde, men mener at dette er en kostnad som må legges på de som er ansvarlig for

området.

Vi ønsker fortgang i denne saken, og ber om rask tilbakemelding slik at vi kan sette  i  gang med sikring

av området. Nå begynner det å bli varmere og flere barn er ute og leker í området. Vi må gjøre noe

før det er for sent!

Mvh:

Moldekleivmarka Velforening

Maíl:moldekleivmarkavel mai/.com
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